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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket tettek a használhatatlan 
rendszerek ügyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Takács Péter államtitkár használhatatlannak nevezte az Ápolástámogató Rendszert, amely az ápolók
adminisztrációs munkáját hivatott segíteni. Kritizálta az NNGYK Egészségügyi Szolgáltatások 
Elektronikus Nyilvántartás nevű rendszerét is. – Az ÁNTSZ informatikai rendszerével nagyon nem 
vagyok megelégedve, mert az nem sikertörténet, és akkor még finom voltam. Sok pénzt költöttünk 
rá, és nem lett jó.” – írta a Szabad Európa hírporál.

Az államtitkár kritikája után – mivel a közbeszerzési oldalakra feltöltött adatok átláthatatlanok és 
hiányosak voltak – közérdekű adatigényléssel fordult az Országos Kórházi Főigazgatósághoz 
(OKFŐ), majd a Nemzeti Népegészségügyi és Gyógyszerészeti Központhoz (NNGYK) és az 
Egészséginformatikai Szolgáltató és Fejlesztési Központhoz (ESZFK) a Szabad Európa stábja. 
2024. Április 17-én küldött kérelmükre június 24-én érkeztek meg az utolsó válaszok. Az 
adatbázisok átláthatatlansága miatt csak korlátozottan tudtak ellenőrizni, hogy a megküldött, 
tizenhat közbeszerzést tartalmazó listában minden vonatkozó adat benne van-e, de az 
összesítés így is sokatmondó.

A három, az államtitkár által is kifogásolt informatikai rendszer fejlesztésére eddig legalább 13,4 
milliárd forint ment el, a legtöbb pénzt pedig egy olyan cég zsebelte be, amelyik rendszeresen 
dolgozik együtt Mészáros Lőrinccel, ráadásul kifogásolható minőségben.

A fejlesztésekben összesen 53 cég vett részt, leggyakrabban a kormányközeli 4iG nevével 
találkozni a nyertesek között.

A „használhatatlan” Ápolástámogató Rendszer: 11,5 milliárd

Tragikus volt, most már jobb, de még mindig nehezen használható: miniHIS, 1,6 milliárd



Sok pénzt költöttünk rá, és nem lett jó: ESZENY, legalább 320 millió

 

Kérdezem Önt:

Milyen intézkedéseket tettek a leírt cselekményekkel és történésekkel kapcsolatos használhatatlan 
rendszerek kivizsgálása érdekében?

Ha látták ezeket a jeleket, nem ítélték úgy meg, hogy felmerülhet a csalás gyanúja? Jelezték 
valamelyik hatóságnak? Ha jelezték, milyen választ kaptak?

Tisztelettel:

dr. Hadházy Ákos
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